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Zápisnica 

zo zasadnutia Rady školy pri Materskej škole – Óvoda, Sídl. Sever, Česká 1453,            

924 01 Galanta 

Dátum rokovacieho konania: 12. 2. 2025 

Miesto konania: Materská škola – Óvoda, Sídl. Sever, Česká 1453, 924 01 Galanta 

Zúčastnení: podľa prezenčnej listiny  

Program:  

Ø Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

Ø Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

Ø Správa o výsledkoch hospodárenia školy za kalendárny rok 2024 

Ø Návrh rozpočtu školy na rok 2025 

Ø Návrh na počet prijímaných detí v šk. r. 2025/26 

Ø Prehľad aktivít konaných v materskej školy  v I. polroku šk.r. 2024/25 

Ø Aktuálne problémy školy 

Ø Diskusia 

Ø Záver 

  

 Úvod 

     Na úvod predsedníčka rady školy Mgr. Lenka Pajtášová privítala riaditeľku materskej školy 

Mgr. Elvíru Tarovú aj všetkých prítomných členov rady školy.  

     Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

     Predsedníčka rady školy Mgr. Lenka Pajtášová otvorila Zasadnutie  Rady školy pri 

Materskej škole – Óvoda, Sídl. Sever, Česká 1453, 924 01 Galanta. Prebehla kontrola 

uznášaniaschopnosti, prítomní členovia rady školy schválili program zasadnutia. 

Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

     Za zapisovateľa bola určená Mgr. Tatiana Saková, za overovateľa členka rady školy              

Mgr. Zuzana Karvai Szeleczká.     
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Správa o výsledkoch hospodárenia školy za kalendárny rok 2024 

Materská škola mala príjem od zriaďovateľa ponížený, takže bolo nutné vykrývať náklady 

spojené s prevádzkou školy z vlastných príjmov školy. 

Situácia v školskej kuchyni týkajúca sa technického vybavenia je alarmujúca, o čom bol 

zriaďovateľ taktiež informovaný (havarijný stav panvice na pečenie – je nefunkčná). 

Návrh na počet prijímaných detí v šk. r. 2025/26 

Počet novoprijatých detí je závislý od počtu detí prijatých do 1. ročníka základnej školy. 

Predpokladané  číslo je 57 detí. Konečný stav bude možné oznámiť až po zápise detí do prvých 

ročníkov. 

Prehľad aktivít materskej školy konaných v I. polroku šk.r. 2024/25 

Materská škola absolvovala tradične bohatú jeseň – predškoláci sa zúčastnili čitateľského 

dopoludnia, popoludnia pri nátierkach, absolvovali vystúpenia pri príležitosti   Úcty k starším. 

Aj v roku 2024 sa konali vianočné trhy, na ktorých sa deti predviedli spevom a básňami.  

Aktuálne problémy školy, diskusia 

Na základe odporúčania rady školy bola riaditeľkou materskej školy zaslaná 

kompetentným orgánom (zriaďovateľ - Odbor školstva, kultúry, športu a mládeže,  

Ministerstvo školstva SR) žiadosť o písomné vyjadrenie k spornej otázke ohľadom využitia 

GalaKarty. MŠ SR zaslalo odpoveď, odpoveď z Odboru školstva, kultúry, športu a mládeže 

zatiaľ zaslaná nebola. 

 

     Záver   

     Predsedníčka  rady školy Mgr. Lenka Pajtášová ukončila zasadnutie Rady školy pri 

Materskej škole – Óvoda, Sídl. Sever, Česká 1453, 924 01 Galanta. 

      

Zapísala:                                   Overil: 

Mgr. Tatiana Saková           Mgr. Zuzana Karvai Szeleczká               

 

V Galante 12. 2. 2025 


